
Møteprotokoll

Utvalg: Felles landbruksnemnd - Ørland/Bjugn kommuner
Møtested: Vivre gård, Vallersund
Dato: 08.02.2010
Tid: 09:30 - 14:30

Faste medlemmer som møtte:
Navn Funksjon Representerer
Marit Eide Dahl LEDER OK-SP
Odd Arne Brekstad MEDL OK-H
Ole Hyllmark NESTL BK-AP
Rudolf Olafsen MEDL OK-UAV
Tore Melhuus MEDL BK-H

Faste medlemmer som ikke møtte:
Navn Funksjon Representerer
Laila Iren Veie MEDL BK-SP
Marte Leiseth MEDL BK-SP
Olaf Einar Vik MEDL OK-SP

Varamedlemmer som møtte:
Navn Møtte for Representerer
Ole Graneng Laila Iren Veie BK-SP
Ingrid Romstad Marthe Leiseth BK-AP
Inger Jøssing Olaf Einar Vik OK-SP

Fra administrasjonen møtte:
Navn Stilling
Trond Langseth Utvalgssekretær

Merknader:
• Det var ingen merknader til innkalling
• Leder ønsket å ta opp en ekstra sak til behandling: Inn på tunet



• Før møtet ble satt, var landbruksnemnda på besøk hos to Inn på tunet-gårder: Jan G. 
Ness og Hilde Bratlien. Nemnda ble orientert om tiltakene av gårdbrukerne. Hanne 
K. Høysæter var med fra landbrukskontoret for å orientere og svare på spørsmål. 

• Møteplan 2010 for Landbruksnemnda: 3. mars, 14. april, 26. mai, 23. juni, 1. 
september, 6. oktober, 10. november, 15. desember. 

• I forbindelse med behandling av Tiltaksplan skog, ble det bedt om at 
administrasjonen skaffer fram riktige tall for uttak av virke i 2009. 



Saksnr Sakstittel Lukket
Referatsaker

RS 10/1 Klage fritak fra bo- og driveplikt på Ørland 74/9 mfl -
KOMMUNENS VEDTAK STADFESTET AV 
FYLKESMANNEN

RS 10/2 Bjørn Groven - søknad om konsesjon - 1621/79/2-12-21-
26-28-40 - INNVILGET

Saker til behandling
PS 10/1 Konsesjonsbehandling boplikt - 1627/1/13 og 14 -

Åkervik Svein
PS 10/2 Runar Schanke - Konsesjon ved utsatt bosetting -

1627/11/1
PS 10/3 Tiltaksplan skog for Bjugn/Ørland 2010.



Saker til behandling

PS 10/1 Konsesjonsbehandling boplikt - 1627/1/13 og 14 - Åkervik Svein
Lederens innstilling
Leder legger fram innstilling i møtet. 

Saksprotokoll i Felles landbruksnemnd - Ørland/Bjugn kommuner - 08.02.2010
Behandling:
Etter en drøfting av saken i nemnda, la leder fram følgende forslag til vedtak:
Med hjemmel i konsesjonslovens § 2, innvilger Ørland/Bjugn landbruksnemnd fritak fra 
boplikten for Svein Åkervik ved overdragelse av gnr. 1, bnr. 13 og 14 i Bjugn. 

Forslaget til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

Endelig vedtak:
Med hjemmel i konsesjonslovens § 2, innvilger Ørland/Bjugn landbruksnemnd fritak fra 
boplikten for Svein Åkervik ved overdragelse av gnr. 1, bnr. 13 og 14 i Bjugn. 

PS 10/2 Runar Schanke - Konsesjon ved utsatt bosetting - 1627/11/1
Lederens innstilling
Med hjemmel i konsesjonslovens § 2, innvilger Ørland/Bjugn landbruksnemnd utsettelse i 2 
år på oppfyllelse av boplikten for Runar Schanke ved overtakelse av gnr. 11, bnr. 1 i Bjugn. 
Eiendommen må være tilflyttet av ny eier innen 01.03.2012

Saksprotokoll i Felles landbruksnemnd - Ørland/Bjugn kommuner - 08.02.2010
Behandling:
Rudolf Olafsen tok opp habiliteten til Ole Hyllmark, ut fra at Hyllmarks bror er samboer med 
søstra til Ole Birger Ness. Spørsmålet om Hyllmarks habilitet ble tatt opp til votering. Ole 
Hyllmark ble kjent habil med 7 mot 1 stemme. 

Tore Melhuus la fram følgende forslag til vedtak:
Ut fra skjerpede regler vedr. boplikt, avslår Ørland/Bjugn landbruksnemnd søknad om fritak fra 
boplikten for Runar Schanke ved overdragelse av gnr. 11, bnr. 1 i Bjugn. 

Leder Marit Eide Dahl fremmet følgende tillegg til innstillingen: Det kan ikke påregnes 
ytterligere utsettelse. 

Ved voteringen ble det 6 stemmer for leders innstilling med tillegg, og 2 stemmer for Melhuus`
forslag (Melhuus og Olafsen). 

Endelig vedtak:
Med hjemmel i konsesjonslovens § 2, innvilger Ørland/Bjugn landbruksnemnd utsettelse i 2 år 
på oppfyllelse av boplikten for Runar Schanke ved overtakelse av gnr. 11, bnr. 1 i Bjugn. 
Eiendommen må være tilflyttet av ny eier innen 01.03.2012. Det kan ikke påregnes ytterligere 
utsettelse. 



PS 10/3 Tiltaksplan skog for Bjugn/Ørland 2010.
Lederens innstilling:
Landbruksnemnda vedtar tiltaksplan for skog i Bjugn og Ørland 2010, slik den er foreslått 
av Bjugn skogeierlag.
Det delegeres til skogbrukssjef i samråd med skogeierlaget å foreta endelige justeringer i 
planen når det er kjent hvor stort beløp som overføres fra Fylkesmannen i Sør-Trøndelag. 

Saksprotokoll i Felles landbruksnemnd - Ørland/Bjugn kommuner - 08.02.2010
Behandling:
Saken ble enstemmig vedtatt. 

Endelig vedtak:
Landbruksnemnda vedtar tiltaksplan for skog i Bjugn og Ørland 2010, slik den er foreslått av 
Bjugn skogeierlag.
Det delegeres til skogbrukssjef i samråd med skogeierlaget å foreta endelige justeringer i planen 
når det er kjent hvor stort beløp som overføres fra Fylkesmannen i Sør-Trøndelag. 

PS 10/4 Inn  på tunet

Saksprotokoll i Felles landbruksnemnd - Ørland/Bjugn kommuner - 08.02.2010
Behandling:
På bakgrunn av befaring/møter på to Inn på tunet-gårder, ønsket leder at landbruksnemnda tok 
opp en ekstrasak til behandling. Ut fra en drøfting i nemnda, ble det fremmet følgende forslag til 
vedtak:

Landbruksnemnda har i dag vært på besøk på to Inn på tunet-gårder i Bjugn. Gjennom besøkene 
har nemnda blitt klar over viktigheten av det arbeidet disse Inn på tunet-gårdene gjør i forhold til 
brukerne, som er henholdsvis skoleungdom og eldre med demens i tidlig fase. 
Landbruksnemnda ser at det er store samfunnsøkonomiske og menneskelige gevinster med det 
arbeidet som blir gjort på disse gårdene. Nemnda henstiller til rådmennene om å tenke langsiktig 
og ha fokus på mulighetene når det gjelder Inn på tunet-prosjekter, og bevilge de midler som er 
nødvendig for at Inn på tunet-tilbudene som er igang blir opprettholdt, og nye utvikles.

Dette ble enstemmig vedtatt. 

Endelig vedtak:
Landbruksnemnda har i dag vært på besøk på to Inn på tunet-gårder i Bjugn. Gjennom besøkene 
har nemnda blitt klar over viktigheten av det arbeidet disse Inn på tunet-gårdene gjør i forhold til 
brukerne, som er henholdsvis skoleungdom og eldre med demens i tidlig fase. 
Landbruksnemnda ser at det er store samfunnsøkonomiske og menneskelige gevinster med det 
arbeidet som blir gjort på disse gårdene. Nemnda henstiller til rådmennene om å tenke langsiktig 
og ha fokus på mulighetene når det gjelder Inn på tunet-prosjekter, og bevilge de midler som er 
nødvendig for at Inn på tunet-tilbudene som er igang blir opprettholdt, og nye utvikles.


